
Ονομάζομαι Καραμούζης Παναγιώτης είμαι 45 ετών και εργάζομαι στον χώρο του φαρμάκου τα 
τελευταία 23 χρόνια  ως ιατρικός επισκέπτης . 
Εργάζομαι στην pfizer , είμαι πρόεδρος του συλλόγου ιατρικών επισκεπτών φαρμακοϋπαλλήλων 
ανατολικής Στερεάς Εύβοιας ( ΣΙΕΦΑΣΕ ), αντιπρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας  ( ΠΟΙΕΦΣΕΚ 
)και Δημοτικός Σύμβουλος του Δήμου Χαλκίδας . 
Είμαι παντρεμένος έχω τρία παιδιά και διαμένω στην Χαλκίδα.  
Είμαι κάτοχος πτυχίου διοίκησης επιχειρήσεων και έχω κάνει εξειδίκευση στο κομμάτι της 
επικοινωνίας των δημοσίων σχέσεων και του management. 
Μου αρέσει το ποδόσφαιρο και το Padel . 
Η υποψηφιότητα μου στο Δ Σ του ΤΑΥΦΕ θεωρώ πως είναι  επιβεβλημένο μου καθήκον , καθώς 
πιστεύω πως νέοι άνθρωποι με όραμα και κυρίως διάθεση προσφοράς προς τους συναδέλφους θα 
πρέπει να έχουν την ευκαιρία να το πράξουν !!! 
Σας καλώ στις εκλογές του ΤΑΥΦΕ να με τιμήσετε με την ψήφο σας και να μου δώσετε την ευκαιρία 
να εργαστώ για εσάς !!! 
Παναγιωτης Καραμούζης 
 


